

TABLE OF CONTENTS

目 录

Study on Plasma Treatment of *Acinetobacter baumannii* Biofilm
(等离子体处理鲍曼不动杆菌生物膜的研究)

Q. C. CAI, C. CHENG, J. SHEN, Y. LAN, Z. Y. YU, X. X. ZHOU, S. H. HU.....35

Immune Function of the Liver
(肝脏的免疫功能)

S. S. WU, J. SHANG.....43

Detection of Cerebral Thrombosis Based on Dual Tree Complex Wavelet Transform
(基于双树复小波变换的脑血栓检测研究)

X. X. LIN, X. Q. ZHAO.....49

The Cognition about 3D Printing Technology Fusion of Biomedical Polymer Materials from the Perspective of Maker Education
(创客教育视野下认知医用高分子材料的 3D 打印技术融合)

M. Z. DU.....57

Study of Heat Shock Proteins during Wound Healing
(伤口愈合过程中热休克蛋白的功能研究)

H. C. QIAO, N. Q. TANG, Y. J. LIU, W. YANG, Y. J. LIANG.....63

Effect of *Bifidobacterium lactis* GKK2 on OVA-Induced Asthmatic Mice
(乳双岐杆菌 GKK2 对 OVA 诱导气喘小鼠之影响)

Y.-H. HOU, S.-W. LIN, C. ZHAO, H.-C. LU, Y.-L. CHEN, W.-H. LIN, C.-C. CHEN.....70

Optimization and Mechanism Analysis of Purification of Phycocyanin by Column Chromatography
(柱色谱法纯化藻蓝蛋白的优化研究与机理分析)

K. WU, F. Y. ZHANG, B. B. ZHAO, Y. FANG, J. Q. WANG.....81

Research Progress of Chitosan and Its Derivatives in Biological Medicine
(壳聚糖及其衍生物在生物医药领域的应用研究进展)

Y. C. LIU, H. M. WANG, Z. WU, X. H. ZENG.....89

The Role of Epigenetics in the Regulation of Osteoblasts and the Relationship with Osteoporosis
(表观遗传对成骨细胞的调控作用及与骨质疏松的关系)

Z. P. LIU, Y. L. ZENG, Y. X. LAN, T. C. LIN, X. ZHOU, R. Z. ZHOU, L. J. CHENG.....96

Study on the Improvement of Endometrial Receptance in Repeated Implantation Failure by Regulating IDO by Bushen Tiaozhou Prescription
(补肾调轴方调控 IDO 改善反复种植失败者子宫免疫微环境的研究)

K. ZHAO, Q. L. WU, C. WU.....103